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%rł3
w sprawie siąci wodoęiągowltj.w b|oku przy ul. Rapackiego

Z łnformacji uzyskanych od mieszkańcÓw wynika, ze w ostatnim czasie ujawniono,
iz od ki|kudziesięciu |at funkcjonowało kurioza|ne zespo|enie sieci wodociągowej bloku
przy u|. Rapackiego 4 z mieszczqcym się obok (Prusa 1) pawi|onem hand|owym' Pawilon
nie"posiadał podlicznika, a za wodę tam dostarczanąpłacili mieszkańcy b|oku. W związKu
z za istniałą sytuacje proszę o precyzyj ną odpowi edź, na następujące pytan ia:

1. Kiedy v''ykryto opisany wyżej stan rzeczy? .
2, Jak wyg|ąda obecnie siei wodociągowa między b|okiem a pawilonem hand|owym?
3. Na jakiej zasadzie odbywajh się rozliczenia finansowe pomiędzy wtaścicielem b|oku

(wspolnoty m ieszkan iowej) a właścicielem sklepu ?
4. Czy rura wodociągowa doprowadzająca wodę do wspomnianego pawi|onu biegnie

przez teren wspÓ|noty mieszkaniowej Rapackiego 4? Czy W świetle prawa
wspó|nota mieszkaniowa musi respektować taki stan uecs Czy wspóInota. mieszkaniowa może zaĄdać zaprzestania dostaw wody za pośrednictwem sieci
biegnącej po jej terenie? Czy wspó|nota mieszkaniowa móze żqdaĆ opłat za
przebieg przyĘcza wody do obcego podmiofu przezswÓj teren?

5. Czy sprawdzono, czy inne oko|iczne budynki (np. budynek znajdujqcy się w
od|egtości ok. 2m od b|oku po wschodniej stronie) nie są W podobny sposób
podłączone do wodociągu? Jeze|i sprawdzono, to proszę o $zczegółov..y opis stanu
faktycznego. Jeżeli nie proszę o szczegółowe wyjaśnienie Ę sprawy.

' 6. Jakie kroki podjąt zarząda nieruchomoŚci ce|em wyegzekwowania sprawied|iwego
zadośćuczynienia od wŁaścicie|a pawi|onu hand|owego za pobieraną przez |ata

. wodę (na koszt mieszkańcówp
j. Czy wspó|nota mieszkaniowa moŹe |iczyć na pomoc prawników zatrudnionych w

ZGM?
8. Czy prawdą jest, ze w bloku Rapackiego 4 zainsta|owano wodomierz, na podstawie

KÓrego roz|iczana jest woda dostarczana do pawi|onu handlowego? Kto wyraził
zgodę na takie rozwiązanie?

9. Czy w ciągu ostatnich 6 miesięcy zarządc.a (zGM) zawierał jakieko|wiek
porozumienialumowy z właścicielem pawilonu pŻy Prusa 1? Jezę|i tak, to co było
ich pzedmiotem?
Proszę o precyzyjną odpqwiedŹ na zadane pytania. Jeżeli zaś odpowiedŹ na

ktÓrekolwiek z nich jest przy obecnym stanie wiedzy niemoz|iwa, proszę o niealvłoczne
podjęci e działań zm ie rzających do wyjaśn ien ia probl ematyczn ych kwesti i.
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